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Interpellation – Förbättrad trafiksäkerhet för
gående och cyklister på Ersboområdet
Ersboområdet i vår kommun fortsätter att växa i en snabb takt, vilket är positivt för stadens
utveckling och tillväxt. Denna expansion har dock inte åtföljts av nödvändiga uppgraderingar i
infrastrukturen, såväl när det gäller den ökande fordonstrafiken vilket lett till växande köer
kring både området och Hemlingby köpcentrum, men även när det gäller trafiksäkerheten för
gående och cyklister.

Ett exempel som jag särskilt vill lyfta fram är följande. Den hårt trafikerade Skogsmursvägen
delar området i tu, och för den som reser med bil kan det vara tidsödande att passera från
ena delen av området till den andra, men för de som går eller cyklar är det direkt farligt. Det
saknas nämligen en säker övergång för gående och cyklister vid korsningen bredvid
Johannes Kraftvärmeverk. Gående som kanske tagit bussen till Ersbovägen men jobbar på
någon av alla de verksamheter som finns på andra sidan av Skogsmursvägen. Frånvaron av
en säker övergång över denna väg för gående och cyklister är oroande och behöver
åtgärdas omgående.

En möjlig lösning på detta problem kan vara en gång- och cykelbro över Skogsmursvägen.
En sådan bro skulle inte bara förbättra tillgängligheten till kollektivtrafiken utan också erbjuda
en säker passage för gående och cyklister, vilket minskar risken för olyckor avsevärt.

Med anledning av ovanstående frågar jag ansvarigt kommunalråd följande:

- Vilka åtgärder planerar kommunalrådet att vidta för att förbättra trafiksäkerheten för
gående och cyklister på Ersboområdet?

- Har kommunalrådet övervägt att arbeta för att en gång- och cykelbro byggs över
Skogsmursvägen som en lösning på problemet med den nuvarande bristen på säkra
övergångar? Om inte, finns det andra planerade infrastrukturprojekt som kan hantera
denna problematik?
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